
Zápis č. 4/2017 ze zasedání Dozorčí rady České asociace stolního tenisu  

 

dne 25. 8. 2017 
 

 

Přítomni: Alice Roubalová, Zdeněk Jirásek, Jiří Juřena, Jaromír Zlámal 

Hosté: Zbyněk Špaček, Jan Brothánek, Nikolas Endal 

Místo konání: Omega centrum sportu a zdraví, Legionářská 1299/9, Olomouc 
 

 

 

PROGRAM: 

 

1) Kontrola zápisu z minulého jednání 

2) Informace od VV ČAST o rozpočtu ČAST 

3) Mimořádná konference ČAST 2017 

 informace o průběhu konference 

 úkol z Usnesení mimořádné konference 

4) Protokol o kontrolách DR ČAST 

5) Podněty pro DR ČAST, resp. protesty týkající se sestavování žebříčků mládeže 

6) Různé  

 informace o novém sídle ČAST  

 stav registru a fungování RIK ČAST 

 další jednání DR ČAST 

 

 

PROJEDNÁNO: 

 

1) Kontrola zápisu z minulého jednání 

 

 Úkol: A. Roubalová bude nadále vyžadovat vypracování organizačního řádu. (O: 

A. Roubalová) 

 Závěr: úkol se stále řeší, je zpracována pracovní verze. 

 Úkol: A. Roubalová bude sledovat další vývoj v registru (O: A. Roubalová, T: 

následující zasedání dozorčí rady) 

 Závěr: úkol splněn, VV ČAST informoval o postupném technickém řešení a dalším 

vývoji registru (O: A. Roubalová, T: následující zasedání dozorčí rady) 

 Úkol: A. Roubalová seznámí VV ČAST se stanoviskem dozorčí rady týkající se 

dotačních programů (O: A. Roubalová, T: ihned) 

 Závěr: úkol splněn, situace kolem dotačních programů se stále vyvíjí, dle informací 

VV ČAST však nedojde k zásadním změnám ve výši přidělených dotacích ve srovnání 

s rokem 2016. 

 Úkol: A. Roubalová seznámí VV ČAST se stanoviskem dozorčí rady týkající se 

Usnesení Konference ČAST 2017. (O: A. Roubalová, T: ihned) 

 Závěr: úkol splněn. 

 Úkol: A. Roubalová seznámí předsedu KM ČAST M. Linerta se stanoviskem 

dozorčí rady, které se týká podnětu Vladislava Koldase ke kontrole činnosti KM 

ČAST. (O: A. Roubalová, T: ihned) 

 Závěr: úkol splněn. A. Roubalová osobně projednala podnět V. Koldase s předsedou 

KM ČAST M. Linertem. Dále viz bod 5). 



 Úkol: A. Roubalová seznámí VV ČAST se stanoviskem dozorčí rady týkající se 

Mimořádné konfrence ČAST 2017. (O: A. Roubalová, T: ihned) 

 Závěr: úkol splněn. 
 

 

2) Informace od VV ČAST o rozpočtu ČAST 

 

 Jan Brothánek a Zbyněk Špaček informovali členy dozorčí rady o aktuální situaci 

týkající se přidělených státních dotací MŠMT a o aktuálním stavu rozpočtu ČAST.  

 Při důkladné a poměrně dlouhé diskuzi vyjádřili členové dozorčí rady své názory na 

současnou situaci a navrhovali řešení, rozhodnutí v souladu se Stanovami ČAST 

zůstává na VV ČAST. Dozorčí rada by však uvítala upřesnění čerpání jednotlivých 

položek. 

 Úkol: A. Roubalová bude požadovat na VV ČAST upřesnění čerpání 

jednotlivých položek rozpočtu ČAST a aktuální čerpání rozpočtu KVS. (O: A. 

Roubalová, T: ihned) 

 

 

3) Mimořádná konference ČAST 

 

 Účastníci Mimořádné konference ČAST Alice Roubalová a Jiří Juřena informovali 

ostatní členy dozorčí rady o průběhu mimořádné konference konané dne 24. 6. 2017. 

 Mimořádná konference ČAST, která se konala dne 9. 4. 2017, uložila Dozorčí radě 

ČAST:  

Provést kontrolu splnění usnesení týkajícího se Arbitrážní komise z řádné konference 

ČAST. 

 Řádná konference ČAST, která se konala dne 9. 4. 2017, uložila Arbitrážní komisi 

ČAST:  

Projednat znovu oba případy uvedené ve zprávě v souladu s platnými předpisy včetně 

zapojení zainteresovaných stran.  

 Již na mimořádné konferenci oba předsedové krajských svazů Tomáš Nekola a 

Miroslav Panský, jichž se sporné případy týkaly, potvrdili, že úkol, který byl arbitrážní 

komisi uložen konferencí, arbitrážní komise nesplnila. Zainteresované strany nebyly 

osloveny a ani jiným způsobem zapojeny. Rovněž lze pochybovat i o řádném 

projednání, které arbitrážní komisi uložila Konference ČAST. Předseda Arbitrážní 

komise ČAST Karel Štarman se z osobních důvodů omluvil jak z řádné tak i 

z mimořádné konference a člen arbitrážní komise Jiří Olbricht svým projevem a 

prohlášeními na konferencích předsedkyni dozorčí rady Alici Roubalovou o řádném 

projednání nepřesvědčil.  

 Závěr: Dozorčí rada ČAST konstatuje, že Arbitrážní komise ČAST nesplnila 

Usnesení konference ČAST, ve kterém konference arbitrážní komisi ukládá 

případy znovu projednat v souladu s platnými předpisy včetně zapojení 

zainteresovaných stran a potvrzuje své závěry uvedené v Příloze 2 Zápisu 

z jednání dozorčí rady 3/2017. 

 Úkol: A. Roubalová seznámí předsedu Výkonného výboru ČAST Z. Špačka, 

předsedu Arbitrážní komise ČAST K. Štarmana a oba předsedy krajských svazů 

T. Nekolu a M. Panského se stanoviskem dozorčí rady týkající se Usnesení 

mimořádné konference ČAST 2017. (O: A. Roubalová, T: ihned) 

  

 

 



4) Protokol o kontrolách DR ČAST 

 

 Na základě připomínek místopředsedy VV ČAST Jana Brothánka k provedení 

kontroly, kterou provedl člen dozorčí rady Jaromír Zlámal a která se týkala nákladů 

na jednotlivá RCM/SCM, připravila Alice Roubalová návrh, resp. osnovu formuláře 

Protokolu o kontrole Dozorčí rady ČAST. 

 Návrh byl dozorčí radou schválen. 

 Úkol: A. Roubalová seznámí VV ČAST s novým formulářem Protokol o 

kontrole Dozorčí rady ČAST. (O: A. Roubalová, T: ihned) 

 

 

5) Podněty pro DR ČAST, resp. protesty týkající se sestavování žebříčků mládeže 

 

 Dozorčí radě byly zaslány podněty, resp. protesty (již dříve Vladislavem Koldasem a 

dále Hanou Valentovou), které se týkaly sestavování žebříčků mládeže.  

 Alice Roubalová projednala tuto problematiku s předsedou Komise mládeže ČAST 

Martinem Linertem. Z jednání vyplynuly následující závěry: 

 K porušení současných pravidel pro sestavování žebříčků mládeže nedošlo.  

 Na základě připomínek adresovaných komisi mládeže v průběhu celé sezóny 

budou tato pravidla pro novou sezónu 2017/2018 aktualizována. Podstatnou 

změnou bude, že hráči budou přeřazováni na libovolné místo v žebříčku pouze na 

návrh Komise vrcholového sportu ČAST, který odsouhlasí komise mládeže. 

Ostatní hráči zůstanou na žebříčcích zařazeni dle platné metodiky a dosažených 

výsledků.  

 Komise mládeže ČAST dále uvažuje o zásadní změně metodiky, tuto změnu je 

však nutné pečlivě zvážit, podrobit důkladné analýze a její funkčnost vyhodnotit. 

 Úkol: A. Roubalová seznámí všechny zainteresované strany se závěry týkající se 

problematiky sestavování žebříčků mládeže. (O: A. Roubalová, T: ihned) 

 

 

6) Různé  

 

 Alice Roubalová informovala členy dozorčí rady o novém sídle ČAST na Strahově. 

Nové prostory jsou kompletně rekonstruovány a připraveny k nastěhování.  

 Alice Roubalová vyjádřila spokojenost s technickými úpravami v registru, které 

nastaly na základě předchozích iniciativ a opakovaném upozornění dozorčí rady. 

S těmito úpravami vyjádřil spokojenost i předseda ČAST Zbyněk Špaček. 

 

 

7) Další jednání DR ČAST 

 V pátek 8. 12. 2017 od 16 hod. v Praze. 

 

 

 

V Olomouci dne 25. 8. 2017 

 

Zapsala: Alice Roubalová       

Ověřili: členové DR 


